
2 شنبه  1  مرداد  1401   شماره 3481

مبارزهباتخلفهایبزرگجلویتخلفهایکوچکرامیگیرد
عضوشورایشهرتهران:

یک عضوشورای شــهر تهران گفت: وقتی با یک تخلف بزرگ 
برخورد می شود متخلفان حســاب کار دستشان می آید و جلوی 

تخلفات کوچک نیز گرفته می شود.
مهدی بابایی در خصــوص پالادیوم و جلوگیری از تخلف گفت: 
مبارزه با تخلفات ســاختمانی تاثیرات مثبت خودش را در رعایت 
قوانین خواهد داشــت و شــهرداری تهران با تخلفاتی که سالیان 

سال انجام شده و سال ها بود کسی نتوانسته بود با آن مبارزه کند، 
در این دوره برخورد کرد.

وی ادامه داد: مبارزه با ایــن تخلف در این دوره می تواند نقش 
موثری در پیشــگیری از تخلفات در آینده داشته باشد زیرا برخی 
از تخلفــات با رانت هایی در حوزه اجرا همراه بوده اســت که این 
ماجرا می تواند این رانت ها را از بین ببرد و شــرایط را برای آینده 

تسهیل کند.
بابایــی تاکید کرد: برای برخورد با ایــن تخلف روند قانونی طی 
شــد یعنی پرونده به کمیســیون ماده صد ارسال و در آنجا حکم 
تخریب صادر شد هر چند که پیش از این حکم تخریب آن صادر 
شــده بود اما در دوره های مختلف از تخریب این بنای غیرقانونی 

جلوگیری می شد. 

جامعه

اخبار کوتاه 

رشــیدی کوچی گفت : متاسفانه عده ای مسئله مهم حجاب و 
آســیبی مثل بدحجابی را صرفا به مبحث گشت ارشاد گره زده 
اند و اجازه نمی دهند کســی نزدیک شود. با برچسب زدن های 
نادرســت، فضای سختی را ایجاد کرده اند که اگر کسی در مورد 
این مســئله حرف بزند و اظهار نظری داشــته باشد حتما موافق 

بدحجابی است و این نگران کننده است.
رئیس کمیته امنیت کمیســیون شــوراها و امور داخلی مجلس 
شورای اسلامی، با اشاره به برخوردهای چند روزه گذشته گشت 
ارشــاد با زنان، گفت: ما اگر راجع به گشت ارشاد انتقادی داریم 
به معنی این نیست که موافق بدحجابی، بی حجابی و زیر سوال 
بردن یکی از مهمترین مســائل دینی مان هستیم مسئله حجاب 
در اســلام مورد تاکید قرار گرفته است و ما به آن معتقد هستیم 
اما اینکه ما بخواهیم این مســئله را صرفا با حضور گشت ارشاد 
و به صورت ســلبی پیش ببریم تجربه نشان داده است که موفق 

نخواهیم بود.
جلال رشــیدی کوچی اظهار کرد: حضور گشــت ارشاد کار را 
ســخت می کند و مردم را نســبت به یک اصــل مترقی که به 
دنبال حفظ شــان و جایگاه زن در جامعه است بدبین می کند. ما 
در حــوزه حجاب باید نود درصد کار ایجابی، توجیهی و فرهنگی 
انجــام دهیم و در خوش بینانه ترین حالت ده درصد به ســمت 
کارهای ســلبی پیش برویم. متاســفانه می بینیم چنین موضوع 
مهمی که به دنبال حفظ شــان و جایگاه زن اســت با نود و پنج 
درصد کار سلبی که ســلیقه ای انجام می شود در جامعه اجرایی 

می شود.
وی با بیان اینکه گشــت ارشاد سلیقه ای برخورد می کند، تاکید 

کرد: گشــت ارشاد نمی تواند به اصل موضوع که تقویت جایگاه 
حجاب است کمک کند. اصولا دین اسلام بر پایه مسائل ایجابی 
بنا نهاده شده است و کمتر به سمت کارهای سلبی رفته است .

وی ادامه داد: این اتفاقاتی که می افتد مردم را ناراحت و نگران 
کرده اســت. اگر ما در مورد گشت ارشاد اظهار نظر می کنیم و 
انتقادی داریم این انتقاد از سر دلسوزی برای نظام، دین و مردم 

و جامعه زنان مان است.
نماینده مردم مرودشت در مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: به 
هر حال باید در مورد حضور یا عدم حضور گشت ارشاد در جامعه 
آســیب شناسی صورت گیرد اما متاســفانه عده ای مسئله مهم 
حجاب و آســیبی مثل بدحجابی را صرفا به مبحث گشت ارشاد 
گره زده اند و اجازه نمی دهند کسی نزدیک شود. با برچسب زدن 

های نادرســت، فضای سختی را ایجاد کرده اند که اگر کسی در 
مورد این مســئله حرف بزند و اظهار نظری داشــته باشد حتما 

موافق بدحجابی است و این نگران کننده است.
رشــیدی کوچی گفت: کســانی که در حوزه حجــاب به دنبال 
ساختارشکنی هستند تعدادشان بسیار اندک است مثلا کسی که 
با رفتار خودش به دنبال این اســت که به اعتقادات مردم لطمه 
بزند به راحتی قابل شناســایی اســت و باید با اینها برخورد شود 
اما اینکه ما بی محابا و در انظار عمومی چنین رفتارهای داشــته 

باشیم درست نیست و مستقیم در پازل دشمن بازی می کنیم.
وی تصریح کرد: اگر قرار اســت در حوزه حجاب اقدامی انجام 
شــود باید توسط کارشناسان، روانشناسان و جامعه شناسان مورد 
بررسی قرار گیرد یعنی کسانی خارج از مجموعه انتظامی و لباس 
و فرمی که عزیزان نیروی انتظامی هستند این مسئله را بررسی 
و مــورد مطالعه قرار داده و بعد راهکارها و پیشــنهادات لازم را 

برای اجرا ارائه دهند.
وی افــزود: حجاب مســئله ای فرهنگی، دینــی، اعتقادی و 
روانشناسی اســت. سوال ما از عزیزان نیروی انتظامی این است 
که آیا مامورینی که در حوزه گشــت ارشاد هستند آموزش لازم 
را می بینند؟ آیا تخصص لازم در برخورد با یک پدیده اجتماعی 
را دارند؟ قطعا ندارند و اگــر آموزش دیده بودند که این اتفاقات 

نمی افتاد.
عضو کمیســیون امور داخلی و شوراها گفت: هر زمان که نظام 
جمهوری اسلامی ایران به سمت و سویی رفت که اتفاقات خوبی 
بیفتــد این رفتارها شــدت گرفته و این اتفاقــات خوب را تحت 
الشعاع قرار داد ما در چند روز گذشته در حوزه بین الملل و تقویت 

جایگاه جمهوری اسلامی ایران شــاهد اتفاقات خوبی بودیم اما 
برخورد ناشایســتی که جای دفاع ندارد و ویدیویی که از برخورد 

ناشایست منتشر شد تمام اینها را تحت شعاع قرار داد.
وی گفت: برخورد گشت ارشــاد تبدیل به موضوع امنیتی شده 
اســت. التهابی که در جامعه ایجاد می شــود دوقطبی که شکل 
گرفته است این فضا را ایجاد کرده است. خیلی از بانوان باحجاب 
ما هم تحت تاثیر این دوقطبی آسیب می بینند بانوانی که حجاب 
شــان متناسب با خواسته ما نیست هم آسیب می بینند متاسفانه 
فضای روانی جامعه این روزها به شــدت تحت تاثیر قرار گرفته 

است.
رئیس کمیته امنیت کمیســیون امور داخلی و شوراها، ادامه 
داد: در حال پیگیری هســتیم که جلسه مشترکی با کمیسیون 
های اجتماعی، فرهنگی، مســئولان نیــروی انتظامی و دیگر 
مســئولان زیربط داشته باشیم تا جلوی آسیب بیشتر به جامعه 

شود. گرفته 
وی تاکید کرد: ســابقه گشت ارشاد نشان داده است که هیچ 
کسی با این روش چادری نشده است تا به امروز گشت ارشاد 
نتیجه مثبتی را به دنبال نداشته است چون در کنارش آنهایی 

کــه باید کار فرهنگی و ایجابی می کردند نبودند.
رشیدی کوچی در پاسخ به این سوال که آیا احتمال دارد مجلس 
پیشنهادی مبنی بر عدم حضور گشت ارشاد را به مسئولان زیربط 
بدهد، گفت: در جلسه ای که با حضور کمیسیون های تخصصی 
مجلس و مســئولان نیروی انتظامی داریم این مسئله را بررسی 
می کنیم تا ببینیم خروجی جلسات چیست و به چه نتیجه ای در 

این مورد می رسیم.

مبارزه با تخلف های بزرگ جلوی 
تخلف های کوچک را می گیرد

مهدی بابایی عضوشورای شهر تهران گفت: وقتی با یک تخلف 
بزرگ برخورد می شود متخلفان حساب کار دستشان می آید و 

جلوی تخلفات کوچک نیز گرفته می شود.
به گزارش امتیاز؛ مهدی بابایی عضو شورای شهر تهران در 
خصوص پالادیوم و جلوگیری از تخلف گفت: مبارزه با تخلفات 
ســاختمانی تاثیرات مثبت خــودش را در رعایت قوانین خواهد 
داشت و شهرداری تهران با تخلفاتی که سالیان سال انجام شده 
بود و سال ها بود کسی نتوانســته بود با آن مبارزه کند در این 
دوره برخورد کــرد.او ادامه داد: مبارزه با این تخلف در این دوره 
می تواند نقش موثری در پیشگیری از تخلفات در آینده داشته 
باشد زیرا برخی از تخلفات با رانت هایی در حوزه اجرا همراه بوده 
است که این ماجرا می تواند این رانت ها را از بین برده و شرایط 
را برای آینده تسهیل کند.بابایی تاکید کرد:  برای برخورد با این 
تخلف روند قانونی طی شد یعنی پرونده به کمیسیون ماده صد 
ارســال شد و در آنجا حکم تخریب صادر شد هر چند که پیش 
از این حکم تخریب آن صادر شده بود اما در دوره های مختلف 
از تخریب این بنای غیر قانونی جلوگیری می شد.او با اشاره به 
ایــن موضوع که تخلفات ما صفر نشــده و این را می طلبد که 
شــهرداری تهران با اهمیت این تخلفات را شناسایی و با آن ها 
مبارزه کند گفت: در این دوره، مدیریت شهری با شجاعت این 
حکم را اجرایی کرد و پیامی برای متخلفان داشت که شهرداری 

با هر تخلفی با هر قدرتی مبارزه خواهد کرد.

عملیات اصلاح هندسی در خیابان های 
پرتردد منطقه14

عملیات بهســازی و اصلاح هندســی خیابان های مهم و 
پرتردد منطقه ۱۴ اجرا می شود.

به گزارش امتیاز؛ محمد امین ســالاری پور با بیان اینکه 
طراحی و اصلاح هندسی صحیح تقاطع ها و معابر شهری علاوه 
بر رفع گره های ترافیکی، کاهش و روان سازی بار ترافیکی را 
به همراه دارد، گفت: در همین راستا اصلاح هندسی خیابان ده 
حقی، خیابان قیام دراولویت برنامه های ترافیکی این شهرداری 
قرار گرفت. وی در توضیح بیشــتر گفــت: درفاز اول این طرح 
حدود 600 مترمربع اصلاح هندسی صورت گرفت و جهت ایمن 
سازی ترافیکی و تثبیت جداول، گاردریل های خیابان ده حقی ، 
محدوده ابوذر و ابتدای بزرگراه بسیج جمع آوری شد. سالاری پور 
افزود: در فاز دوم با توجه به حادثه خیز بودن خیابان قیام شاهد 
نیز جهت ایمن ســازی پل روگذر و موتور رو این محدوده 300 

مترمربع اصلاح هندسی درحال اجراست.

توقف فعالیت 250 عامل غیرمجاز تفکیک 
پسماند با تعطیلی 24 گاراژ در خلازیر

شــهردار منطقه ۱9 از جمع آوری ،تخریب و تعطیل 2۴ واحد 
صنفی غیر مجاز تفکیک پسماند در خلازیر به منظور 

جلوگیری از خطرات و آسیب های زیست محیطی خبر داد.
به گزارش امتیاز، مهدی هدایت با اشــاره به معضل بزرگ 
تفکیک پسماند غیر مجاز از ســنوات گذشته در ناحیه سه این 
منطقه افزود: با توجه به ابلاغ حکم دادستانی مبنی بر جمع آوری 
واحدهای صنفی غیرمجاز و توقیف خودروهای حمل پســماند، 
معاونت خدمات شهری با همکاری ســازمان مدیریت پسماند 
شــهرداری تهران، نیروی انتظامی و پلیس راهور با حضور 200 
نفر نیروی انســانی اقدام به جمع آوری ،تخریب و تعطیلی 2۴ 
واحد صنفی و جلوگیری از ادامه فعالیت حدود250 عامل غیرمجاز 
تفکیک پســماند در خلازیر شــدند.ضمن اینکه 20 دســتگاه 
کمپرسی،۷ دستگاه لودر،۴ دستگاه جرثقیل،2 دستگاه بابکت،2 
دستگاه کفی نیز در جمع آوری و تخریب این واحدها به کارگرفته 
شد . او با اشاره به اینکه تخلیه پسماند در مراکز غیرمجاز موجب 
نازیبایی چهره شهر و واکنش های سازمان حفاظت و حمایت  از 
محیط زیست را در پی دارد  از برخورد با عاملان این اقدام طبق 
قانون خبر داد و گفت: به همین منظور نیروهای گشت به صورت 
مســتمر در نواحی پنجگانه حضور دارند و علاوه بر جمع آوری 
چرخی ها و زباله گردها، به توقف فعالیت مراکز غیرمجاز بازیافت 

زباله می پردازند و این اقدامات با جدیت تداوم خواهد داشت.

رییس کمیته امنیت کمیسیون امور داخلی : هیچ کس با این روش چادری نشده است

برخورد گشت ارشاد، سلیقه ای است

معاون گردشــگری وزارت میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی گفت: جشنواره 
شــب های گردشــگری با محوریت منطقه غرب کشور و مشــارکت چهار استان برگزار 
می شود. علی اصغر شالبافیان از برگزاری جشنواره شب های گردشگری با محوریت منطقه 
غرب کشــور و مشارکت چهار اســتان در برج میلاد خبر داد.وی گفت: در راستای اجرای 
سیاست توزیع سفر به اســتان های سراسر کشور و اطلاع رسانی جاذبه های کمتر شناخته 
شده، جشنواره شب های گردشگری منطقه غرب کشور در پایتخت، با همکاری شهرداری ها 
و ادارات کل چهار استان غربی برگزار خواهد شد. به گفته معاون وزیر بر اساس برنامه ریزی 
صورت گرفته طی مدت زمان برگزاری این رویداد، به ترتیب اســتان های همدان، ایلام، 
کرمانشاه و لرستان در شب های مجزا به اجرای برنامه های فرهنگی و معرفی ظرفیت های 
گردشگری خود بپردازند و با تاکید بر خلاقیت، نوآوری و معرفی جاذبه های نوظهور زمینه 
آشنایی هموطنان پایتخت نشین با اســتان های منطقه غرب کشور را فراهم کنند.معاون 
گردشــگری وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دســتی افزود: برپایی غرفه های 
معرفی جاذبه های گردشــگری، ارائه و فروش صنایع دستی، اجرای موسیقی و مراسم های 
آئینی، برپایی سیاه چادرهای بومی عشایری، ارائه سوغات و خوراک ایرانی و در کل برپایی 
شب های فرهنگی در کنار ارتباط بخش خصوصی و فعالین گردشگری استان های غربی 
با همتایان خود در تهران، بخشــی از برنامه های پیش رو در این رویداد شناخته می شود.

نمایشــگاه و جشنواره گردشگری منطقه غرب کشــور از تاریخ 2 لغایت 6 مرداد ماه سال 
جاری از ساعت 2۱ الی 23 در محل برج میلاد برگزار خواهد شد.

شــهردار تهران ضمن حضور در خانه کشــتی و 
بازدیــد از اردوی تیم ملی کشــتی آزاد و فرنگی 
گفــت: تلاش و همــت مدیریت شــهری بر این 
اســت که فضای زیرســاختی را برای بهره مندی 

کشتی گیران فراهم کند.
علیرضا زاکانی همراه پرویز سروری نایب رئیس 
شورای اســلامی شــهر تهران روز پنجشنبه 30 
تیرماه ۱۴0۱ با حضور در خانه کشتی ضمن بازدید 
از اردو تیــم ملی کشــتی آزاد و فرنگی در جریان 
آخرین وضعیت کشــتی گیران در رده های ســنی 

مختلف قرار گرفت.
در ایــن دیدار علیرضــا دبیر رئیس فدراســیون 
کشــتی در حضور شهردار تهران به بیان دغدغه ها 
و نیازهای تیم ملی کشتی برای رقابت های جهانی 

و المپیک پرداخت.
شــهردار تهران در حاشــیه این بازدید در جمع 
خبرنگاران با بیان اینکه ورزش و به ویژه کشــتی 
در ردیف بودجه شــهرداری قرار دارد، تاکید کرد: 
تلاش و همت مدیریت شــهری بر این است که 
فضای زیرساختی را برای بهره مندی کشتی گیران 
فراهم کند. زاکانی با بیان اینکه اساس کار، توجه 
بــه ورزش و خلق افتخار برای مردم تهران در این 
عرصه به ویژه در ورزش کشتی است، اظهار کرد: 
توجه به کشــتی که در جنبه افتخاری قهرمانی و 

خصلت پهلوانی الگوســازی می کند در دستور کار 
مدیریت شهری بوده و همت و تلاش شورای شهر 
و شــهرداری بر این است که ورزش را در پایتخت 
احیا کنند که کشــتی یکی از رشته های سرآمد ما 

برای توسعه به شمار می رود.
شــهردار تهران ضمن ابراز امیــدواری از همت 
کشــتی گیران و خلق افتخارات توسط آنها، پرچم 
ایران برای همیشــه برافراشــته نگه داشته شود و 
شــهرداری نیز بتواند به رونق این رشــته ورزشی 

کمک کند.
وی بــا تاکید بر اینکه تحول بزرگی در کشــتی 

اتفاق افتاده است، خاطرنشان کرد: این انتهای کار 
نیست و امیدواریم با همت رئیس فدراسیون کشتی 
و مدیریت شــهری، فضا را به ســمتی ببریم که 
شرایط مناســبی برای کشتی گیران جهت آمادگی 
در راستای کســب مدال های رنگانگ منطقه ای و 

جهانی فراهم کنیم.
شهردار تهران با بیان اینکه امید است فدراسیون 
کشتی الگویی برای سایر فدراسیون ها باشد، گفت: 
دیگر مجموعه ها نیز باید با توجه به ورزشکاران و 
توسعه امکانات و شرایط، مسیر توسعه را به سمت 

تکامل ببرند.

وی در خصوص نحوه کمک شهرداری تهران به 
کشــتی، گفت: ما در سال گذشــته و سال جاری، 
ردیف خاص بودجه برای این رشته ورزشی در نظر 
گرفتیم و با مصوبه شورای اسلامی شهر برای ارائه 
خدمت به کشتی، در راستای تأمین زیرساخت های 
مکانی و برداشــتن باری از دوش ورزشکاران این 

رشته قدم برخواهیم داشت.
زاکانی با بیان اینکه تعدادی از این ورزشــکاران 
نیز از افتخارآفرینان شــهرداری به شمار می روند، 
تصریح کــرد: امیدواریم این ارائه خدمات و افتخار 

آفرینی توسعه بیشتری داشته باشد.
وی در ادامه با اشــاره به ایجــاد فضای عمومی 
شهر توســط سازمان زیباســازی در سال گذشته 
برای انعکاس گوشــه ای از افتخارات ورزشکاران، 
خاطرنشان کرد: این اقدام وظیفه ذاتی ماست چرا 
که ورزشــکاری که تمام زندگی خود را وقف کرده 
و به حداقل ها بسنده می کند و نام و پرچم کشور را 
بر قله های جهان برافراشــته نگه می دارد، شایسته 

هر اقدام مثبتی است.
زاکانی با بیــان اینکه پس از مســابقات جهانی 
کشتی از ورزشــکاران در سال گذشــته از سوی 
مدیریــت تجلیل به عمــل آمد، تاکیــد کرد: ما 
هرکاری برای تجلیل از ورزشــکاران انجام دهیم 
اندک است و امیدواریم در تجربه های بعدی، سطح 

انعکاس افتخارآفرینی ورزشکاران را افزایش دهیم.
وی با اشــاره به وضعیت کشــتی آزاد و فرنگی، 
یادآور شــد: شــرایط به ویژه در رده های ســنی 
نوجوانان و جوانان، چشــم انداز بسیار درخشانی را 
برای ما ایجاد کرده و آینده کشــتی درخشان تر از 

وضعیت فعلی خواهد بود.
زاکانــی ابراز امیــدواری کرد کــه افتخارآفرینی 
ورزشــکاران روزبه روز افزایــش یافته و کام مردم 

شیرین شود.
شــهردار تهران با بیان اینکه قرار بر این شد که 
کارگروه مشترکی بین مدیریت شهری و فدراسیون 
کشتی شکل بگیرد، تصریح کرد: مقرر شد در این 
کارگروه شــرایط به گونه ای پیش برود که بتوانیم 
به سمتی برویم که ورزش عمومی و غیرحرفه ای 

شهر که وظیفه شهرداری است، گام برداریم.
وی ادامه داد: توجه به ۱6 رشته ورزشی که یکی 
از آنها رشــته کشتی اســت، در قالب یک رویداد 
و جشنواره ورزشــی پیش بینی شده تا بتوانیم در 
خدمت ورزشــکاران باشــیم و در مناطق، مدارس 
و خانه های کشــتی تأســیس شــوند تا با حضور 
قهرمانان در این فضاها، امکان پیوند رشــته های 
ورزشی عمومی و سلامت محور به حلقه قهرمانی 
و حرفه ای فراهم شود و شاهد شکوفایی و توسعه 

ورزش کشتی در شهر باشیم.

مرکز پزشکی حج و زیارت جمعیت هلال احمر با انتشار اطلاعیه ای اعلام کرد از شروع 
عملیات حج امســال تاکنون 203۸6۷ مورد خدمــات مختلف به زائران ایرانی در مراکز 

درمانی مدینه منوره و مکه مکرمه ارائه شده است.
به گزارش امتیاز و به نقل از پایگاه اطلاع رسانی حج، در این اطلاعیه که صادر شد، 
تعداد ویزیت ها در مطب های مجموعه های هتلی و مراکز درمانی مکه و مدینه 6۸029 
مورد ذکر شده و آمده است: تعداد ویزیت های تخصصی نیز ۱3۷20 مورد بوده است.این 
اطلاعیه با اشــاره به اینکه از ابتدای عملیات حج تاکنون ۴۴5 نفر در بیمارستان بستری 
شــده اند، می افزاید: تعداد خدمات پاراکلینیکی، پرستاری، مددکاری و امداد و انتقال نیز 
به ترتیب ۸59۱.329۷6 و 2602 مورد بوده اســت.همچنین 203 مورد سونوگرافی و ۷ 
مورد اکو در بیمارستان مکه در حج امسال انجام شده و واحد داندانپزشکی نیز به زائران 
خدمات ارائه داده اســت.  درحال حاضر 5 بیمار در بیمارســتان سعودی و ۴ زائر هم در 
بیمارستان مکه بستری و تحت درمان هستند.در گزارش مرکز پزشکی حج و زیارت در 
مدینه هم به ارائه ۸۷0 مورد خدمات درمانی طی امروزبه زائران شــهر پیامبراشاره شده 

که از این تعداد ۴66 مورد ویزیت عمومی و تخصصی بوده است.
مرکز پزشکی حج وزیارت امسال با 2۸0 نفراز آغاز عملیات حج در مدینه، عرفات، منا و 
مکه خدمات به ضیوف الرحمان ارائه کرده است و بگفته دکتر سید علی مرعشی رئیس 
این مرکز آمار فوتی های امسال نسبت به حج های قبل کاهش یافته و آمار جانباختگان 

3 نفر شامل یک مرد و دو زن می باشد.

نایب رییس انجمن داروسازان ایران با بیان اینکه طرح دارویاری به نفع مردم و نظام سلامت 
کشور است،  به برخی چالش های این طرح برای داروخانه ها اشاره کرد و گفت: درخواست ما 
این اســت که در طرح دارویاری زمان مشخصی را برای تسویه حساب با داروخانه ها اعلام 
کرده و به آن پایبند باشــند.دکتر علی فاطمی با بیان اینکه با اجرای طرح دارویاری بار مالی 
داروخانه ها افزایش یافته و به ســرمایه در گردش بیشتری برای خرید دارو نیاز دارند،  گفت: 
بنابراین درخواست ما این است که زمان مشخصی را برای تسویه حساب با داروخانه ها اعلام 
کرده و به آن پایبند باشند. اگر هم به هر دلیلی دستگاه دولتی نتوانست پول را به موقع پرداخت 
کند، ملزم به دادن خسارت دیرکرد باشد، داروخانه ها در اجرای این طرح باید حمایت شوند تا 
وقتی حجم مطالبات داروخانه ها بالا می رود داروخانه ها در ارایه داروی بیمه ای دچار مشکل 
نشوند. بنابراین لازم است داروخانه ها در این طرح حمایت شوند و تامین اعتبار و پرداخت ها 
به موقع انجام شود.وی گفت: طرح دارویاری طرح بسیار خوبی است. به طوری که از قاچاق 
معکــوس دارو جلوگیری می کند، در بلند مدت می تواند منجر به کاهش کمبودهای دارویی 
باشد و جلوی هدررفت منابع را هم می گیرد و مزایای دیگری هم دارد، اما اشکالات اجرایی 
آن هم باید پیش بینی و دیده شــود. در حال حاضر داروخانه ها می گویند زمانیکه ۷0 درصد 
پول مان را از ســازمان های بیمه طلبکار بودیم، بیمه ها با هفت تا هشت ماه تاخیر پرداخت 
می کردند که به زور تحمل می کردیم. حال با افزایش پوشــش بیمه ای ممکن است، میزان 
سهم بیمه ای که در اختیار دولت است افزایش یافته و بیشتر به ما بدهکار شوند. بنابراین اگر 

مطالبات را به موقع پرداخت نکنند، داروخانه ها زمین می خورند.

برگزاری جشنواره شب های گردشگری 
با محوریت منطقه غرب کشور

حمایتزیرساختیواقتصادیمدیریتشهریتهرانازکشتی

 ارائه بیش از ۲۰۰ هزارخدمت 
به زائران

  ضرورت تسویه بموقع مطالبات 
در »دارویاری«

معاونگردشگریخبرداد

شهردارتهرانازخانهکشتیبازدیدکرد:

طلب ۸ ماهه داروخانه ها از بیمه ها ؛مرکز پزشکی حج و زیارت اعلام کرد؛


